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Sähköinen kauppapaikka, missä mennään?

• ...
• 6/2013 Tapion esiselvitys valmis
• 8/2013 Metsäteollisuus ilmaisi MTK:lle ja 

SS:lle valmiuden jatkokehitykseen
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SS:lle valmiuden jatkokehitykseen
• 9/2013 SS:lta viesti, että järjestönä eivät 

mukana eteenpäin viennissä
• 8-12/2013 MTK harkitsi asiaa
• 12/2013 Metsäteollisuuden ehdotus MTK:lle 

jatkokehityksestä yhteisesti resursoidun 
henkilön muodossa

• 1/2014 MTK:lta ”rukkaset” asiassa ripeälle 
etenemiselle
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Sähköinen kauppapaikka, jatkoajatuksia

• Toivomme, että asian mahdollisuudet nähdään nyt yli 
riskien kaikkien toimesta

• Projektin pikainen käynnistäminen yhteistyössä on paras 
ratkaisu

• Metsäteollisuus ei halua olla hautaamassa 
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• Metsäteollisuus ei halua olla hautaamassa 
Puumarkkinatyöryhmässä synnytettyä ja koko 
metsäsektorin kilpailukykyä parantavaa ratkaisua

– Etenkin, kun näin pitkälle on jo päästy!
• On todella sääli, jos Puumarkkinat.fi kehitystyö pitää 

koodata uudelleen betonoimalla sen kehitys nykytilaan
– Ratkaisu ei ole valmis ja nyt on suuri riski, että 

keskentekoiseen ratkaisuun turhautumalla kenttä 
käännettään koko sähköistä kauppapaikka-ajatusta 
vastaan

– Paikalleen jäänti ei ole vaihtoehto
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Puumarkkinat.fi – 14.1.2014 klo 15.30
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Alue Erät yhteensä Talvierät Muut
Ahvenanmaa 0 0 0
Etelä-Karjala 0 0 0
E-Pohjanmaa 42 28 14
E-Savo 95 72 23
Kainuu 4 2 2
Kanta-Häme 37 18 19
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Kanta-Häme 37 18 19
K-Pohjanmaa 5 2 3
Ke-Suomi 66 49 17
Kymenlaakso 33 23 10
Lappi 5 2 3
Pirkanmaa 49 35 14
Pohjanmaa 15 8 7
P-Karjala 25 16 9
P-Pohjanmaa 34 25 9
P-Savo 7 5 2
Päi-Häme 34 19 15
Satakunta 32 12 20
Uusimaa 16 7 9
Varsin-Suomi 15 11 4
Yhteensä 514 334 180




